
BADA MIEJ§KA
W KOLBUSZOWEJ

Protokół Nr XVIII/25

z XVIII sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej odbytej
w dniu 4 lipca 2025 roku w budynku Miejskiej i Powiatowej Biblioteki Publicznej

w Kolbuszowej przy ul. Piłsudskiego 7.

Obrady XVIII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej rozpoczęto o godzinie l5:00. Sesję

otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Kolbuszowej P. Jan Fryc.

W sesji udział, wzięło osiemnastu radnych (nieobecni radni: P. Jarosław Czaja, P. Piotr Panek,

P" Tomasz Ząbczyk) oraz zaproszeni goście co, potwierdzaj ą załączone do protokołu listy
obecności. Przewodni cząay Rady Miejskiej stwierdził prawomocność obrad XVIII sesji Rady
Miejskiej w Kolbuszowej.

Porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Kolbuszowej przedstawia się następująco:

l. Przyjęcie porządku obrad sesji.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budzecię Miasta i Gminy Kolbuszowa na 2025

rok.
3, Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania (dot. przebudowy i budowy

dróg gminnych).
4. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania (dot. rozwoju infrastruktury

i poprawy bezpieczeństwa).
5. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im, Marii Konopnickiej

w Domatkowie.
6. Sprawy rożnę.

Adl

Porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty.

ZA: 17,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (17)
Tomasz Chlebek, Stanisław Długosz, Julian Dragan, Jan Fryc, Katarzyna Furtak-Draus,

GrażynaHalat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrażynaMaziarz, Dariusz Ocimek,

Maria opalińska, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karo1

Wesołowski, Łukasz Zy gora

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Jozef Fryc

BRAK GŁOSU (3)

Jarosław Czaja, Piotr Panek, Tomasz Ząbczyk

Ad2

projekt uchwały w sprawie zmianw budzecie Miasta i Gminy Kolbuszowana2025 rok omówił

Skarbnik p. Jacek Mroczek, Projekt zakłada: zmniejszenie dochodów o kwotę 5 913 301,16 zł,

zmniejszenie wydatków o kwotę 5 913 301,16 zł.RadaMiejska w Kolbuszowej w głosowaniu

jawnym przylęła Uchwałę Nr XVIII/l93l25 w przedmiotowej sprawie.



ZA:77, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (l7)
Tomasz Chlebek, Stanisław Długosz, Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc,KatarrynaFurtak-

' Draus, Grażyna Halat, Adam Kaczanowski, Grażyna Maziarz, Dariusz Ocimek, Maria
Opalińska, Rafał Przybyło, Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol
Wesołowski, Łukasz Zy gora

WSTRZYMUJĘ sIĘ (l)
Michał karkut

NIEOBECNI (3)
Jarosław Czaja, Piotr Panek, Tomasz Ząbcryk

Ad3

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięciazobowiązania przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek.
Projekt dotyczy realizacji zadaniapn. ,,Przebudowa i budowa dróg gminnych na terenie gminy
Kolbuszowa", kwota zobowiązania wynosi 5 924 986,16 zł. Rada Miejska w Kolbuszowej
w głosowaniu jawnym przyjęła Uchwałę Nr XVIIV194125 w przedmiotowej sprawie.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki irnienne:
ZA (l8)
Tomasz Chlebek, Stanisław Długosz, Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc,KatarrynaFurtak-
Draus, GruĘna Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrłĘnaMaziarz, Dariusz
Ocimek, Maria Opalińska, Rafał Przybyło,Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert
Tylutki, Karol Wesołowski, Łukasz Zygora

NIEOBECNI (3)

Jarosław Czaja, Piotr Panek, Tomasz Ząbczyk

Ad4

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięciazobowiązania przedstawił Skarbnik P. Jacek Mroczek.
Projekt dotyczy realizacji zadania pn. ,,Rozwój infrastruktury i poprawa bezpieczeństwa
niezmotoryzowanych uczestników ruchu na terenie gminy Kolbuszowa", kwota zobowiązania
wYnosi 2 29 4 67 3,00 zł. Rada Miej ska w Kolbuszowej w głosowaniu j awnym przyjęłaUchwałę
Nr XVIIUI95|25 w przedmiotowej sprawie.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: l, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
Z^ (17)
Tomasz Chlebek, Stanisław Długosz, Jan Fryc, Józef Fryc, KatarzynaFurtak-Draus, Grażyna
Halat, Adam Kaczanowski, Michał Karkut, GrtzynaMaziarz, Dariusz Ocimek, Maria
OPalińska, Rafał Przybyło,Zbigniew Pytlak, Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol



Wesołowski, Łukasz Zy gora

BRAK GŁOSU (1)

Julian Dragan

NIEOBECNI (3)

Jarosław Czaja,Piotr Panek, Tomasz Ząbczyk

Ad5

projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej

w Domatkowie przedstawił Inspektor ds. Oświaty P. Ireneusz Kogut. Inspektor poinformował.

ze w listopadzie ubiegłego roku Rada Miejska w Kolbuszowej podjęła uchwałę w sprawie

zamiwu likwidacji szkoły w Domatkowie. W ślad zatą decyzją zgodnie z obowiązującymi

przepisami zostńy podjęte działania tj. wystąpienie o opinię do kuratora oŚwiatY,

powiadomienie rodziców uczniów tej szkoły w zamiarze likwidacji placówki. Kuratorium

oświaty w Rzęszowie przeprowadziło wizytację szkoły w Domatkowie i Bukowcu, vłYraziło

negatywną opinię w sprawie zamiatu likwidacji placówki w Domatkowie. Na decYzję

kuiatorium gmina Kolbuszowa złożyła zaża|enię do Ministra Oświaty. Ministerstwo OŚwiatY

uchyliło decyzję kuratorium oświaty w Rzeszowie i przekazało sprawę do ponownego

rozpatrzenia. Kuratorium oświaty dokonało po raz kolejny wizytacji szkoĘ w Domatkowie

i wydało decyzję porytywnąco do zatriaru likwidacji tej placowki.

Radna p, Kataruyna Furtak-Draus zwróciła się z pytaniem jakie środki dokłada gmina do szkół

i ile na jednego ucznia oraz o porównanie tych danych do szkół w Bukowcu. Domatkowie

i Zarębkach, Radna stwierdziła, ze wedle informacji które posiada najwięcej Środków

przekazujemy do szkoły w Zarębkach,Dlaczego więc nie likwiduje się w pierwszej kolejnoŚci

szkoły do której gmina dokłada najwięcej.

Inspektor p. Ireneusz Kogut przedstawił dane dotyczące utrzymania szkół na terenie gminY

Kolbuszowa w tym placówek o które wnioskowała radna P. Furtak-Draus. Inspektor Podał, Że

największe środki finansowe na jednego uczniasą dokładane do szkoły w Domatkowie łącznie

jest to 58 000 zł, na ucz1la w Zarębkach 51 000 ń, a w Bukowcu 35 000 zł. WYliczając

całościowo do szkoły w Domatkowie gmina dopłaca 892 000 zł, a do Zarębek l 054 000 zł.

Gmina Kolbuszowa otrzymując subwencję z pństwa (obecna nazywa się ją potrzebą),

natomiast sama decyduje jakie środki przekazuje do poszczególnych Placówek oŚwiatowYch.

Z-caBvrmistrz p. Krzysztof Wójcicki powiedział, ze najwięcej środków dokłada się do duzYch

szkół w przypadku gminy Kolbuszowa jest to szkoła podstawowanr 2 w Kolbuszowej,

Radna P. Katarzyna Furtak_Draus zapytała azy w przypadku gdyby rodzice dzięci

z Domatkowa posłali je do szkoły spoza gminy cry wówczas transport byłby organizowany

przez gminę?

Burmistrz P. Grzegorz Romaniuk wyjaśnił, Zę sprawa likwidacji szkoły w Domatkowie jest

pokłosiem ana|izfńansowychorazraportu o stanie gminy Kolbuszowaza2023 rok, Burmistrz

wyjaśnił, że|iczbaurodzeń to nieco ponad 130 dzieci, w perspektywie czasu szkołY wiejskie

biją musiały być zlikwidow ane zęuwagi na małą liczbę dzięci(urodzeń). Co do pytania radnej

P. Furtak-Draus w przypadku, gdyby dzięci uczęszczńy do szkół spoza gminy Kolbuszowa,

wówczas transport'-"ri być zaplwniony na własna rękę. Gmina ma obowiązek dowozić



uczniów do szkoły w ramach obwodu szkolnego i w prrypadku gdy odległość od domu jest

duza. Burmistrz podał równiez jaka jest odległośc z Domatkowa do szkoły w Przedborzu.

Radna P . Katarzyna Furtak-D raus zapytała o to czy budynek szkoĘ w Bukowcu posiada lepsze
waruŃi lokalowe niższkoław Domatkowie, o kwestie poruszone w opiniach kuratora oświaty
atakżę o zapis dotyczący nieustalonego ojcostwa jednego zuczniów szkoĘ w Domatkowie.

Inspektor ds. Oświaty P. Ireneusz Kogut wyjaśnił, żę dane dotyczące ustalenia ojcostwa zostały
sprawdzone zarówno w szkole, jak i w Urzędzie Stanu Cywilnego.

Z-ca Burmistrza P. Iłzysńof Wójcicki powiedziń, że szkoły w Domatkowie nie ma sali
gimnastycznej Ęlko sala do ćwiczeń (tak jak w Bukowcu). W celu uwolnienia dodatkowych
pomieszczeń w szkole w Bukowcu rozważane jest przeniesienie pomieszczeń zajętych obecnie
przęz bibliotekę publiczną do budynku byłej agronomówki w Bukowcu. Szkoła w Bukowcu
nie była proponowana do likwidacji ponieważ uczęszcza do niej ponad 50 uczniów oraz
przedszkolaki, Domatków natomiast |icrył 1 9 uczniów.

Kolejno głos zabrała była dyrektor szkoły w Domatkowie P. Janina Sito zaapelowała o to, aby
nie likwidować szkoły w Domatkowie.

Mieszkanka Domatkowa uczestnicząca w sesji wyraziła swoje obawy co do ewentualnych
planów zamykania kolejnych szkół w gminie Kolbuszowa oraz podjęła temat utworzenia
szkoły w Domatkowie przez Stowarzyszenie, które miałoby prowadzió tę szkołę. Gmina miała
pomóc rodzicom uczniów w jego utworzeniu.

Radny P. Michał Karkut zapytał o pomysł prowadzenia szkoły w Domatkowie przez
Stowarzyszenie.

Burmistrz P. Grzegorz Romaniuk wyjaśnił, że rozmowa z rodzicami uczniów na temat
utworzenia Stowarzyszenia obyła się rok temu, proponował spotkania z rodzicami i pomoc,
atakżevłyjazd do tego typu szkoły.Przez rok czasu rodzice nie podjęli inicjatywy stworzenia
Stowarzyszenia.

Radny P. Tomasz Chlebek powiedział, że uchwńa o zarriarzę likwidacji podjęta była
w listopadzie ubiegłego roku, rodzice posiadali wiedzę, że jest planowane zamknięcie
placówki, nie podjęli jednak starń zmierzających do utworzenia Stowarzyszenia. W okresie
ostatnich 6 lat w szkole w Domatkowie ubyła połowa uczniów, natomiast Bukowiec zyskał
dodatkowych uczniów. Rodzice decydują do której szkoły posyłają dzieci.

Rada Miejska w Kolbuszowej w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XVIIVI96|25
w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Domatkowie.

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (15)
Tomasz Chlebek, Julian Dragan, Jan Fryc, Józef Fryc, GraĄnaHalat, Michał Karkut,
GraĘnaMaziatz, Dariusz Ocimek, Maria Opalińska, Rafał Prrybyło, Zbigniew Pytlak,
Stanisław Rumak, Norbert Tylutki, Karol Wesołowski, Łukasz Zygora



PRZECIW (l)
Stanisław Długosz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Katarzyna Furtak-Draus, Adam Kaczanowski

NIEOBECNI (3)

Jarosław Czaja, Piotr Panek, Tomasz Ząbczyk

Ad6

W puŃcie sprawy różne poruszono następujące sprawy:

- sołtys wsi Domatków P. Krystian Kiełb zapytało plany na zagospodarowanie budyŃu szkoĘ
w Domatkowie i kto będzie utrzymywał boisko przy szkole.

Burmistrz P. Grzegorz Romaniuk wyjaśnił , że temat zagospodarowania budynku szkolnego

będzie dyskutowany przy udzialę mieszkańców i sołtysa wsi Domatków, zapewnił, żę będzie

on służył społecmości Domatkowa.

Z-ca Burmistrza P. Krzysztof Wójcicki zaapelował o oszczędnośó w zuĘwaniu wodY

z wodociągu.

Sesję zakończono o godz. 16:44.Na tym protokoł zakończono.

Protokół sporządziła: JustynaMucha-Poborca .\
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Przewodniczący
ąrav Mi"ffolbuszowe1

Jon Frxc


